
 

REFERAT HOLLÆNDERHALLENS BRUGERRÅD 
Konstituerende møde 

DATO 
TID 
STED 

Torsdag den 10. marts 2022 
Kl. 17.30 
Mødelokale 2, 1 sal 

DELTAGERE Mette Kjærgaard, Steen Nielsen, Kurt Christensen, Gitte Lauersen, Jeanette Øbo 
Hansen, Morten Jensen, Søren H. Schmidt, Claes Clevin og Steen Jørgensen. 

AFBUD  

BEMÆRKNINGER HUSK, der efterfølgende er middag kl. 19.00 

 

DAGSORDENSPUNKTER 

1. Godkendelse af dagsorden. 
 

Godkendt 

2. Valg af formand 
 

Mette Kjærgaard, Dragør svømmeklub blev valgt 

3. Valg af næstformand 
 

Gitte Lauersen, Dragør gymnasterne blev valgt 

4. Stedfortrædernes rolle Stedfortrædere er valgt for skole, personale og KB medlem.  
For de fem medemmer valgt af foreningerne blev det besluttet, 
at de to som stillede op til valgmødet tilbydes 
stedfortræderrollen. Der ud over blev det besluttet, at 

 Stedfortræderne ikke deltager i de daglige møde 

 Ovennævnte stedfortrædere tildeles plads i rådet ved 
permanent frafald fra rådet. 
 

5. Meddelelser: 
- Formand 

 
 
 
 
 
 

- Hollænderhallen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Bemærkede, at snakken fra valgaften omhandlende et 
tværgående samarbejde klubberne imellem med forskellig 
fokus, lyder meget spændende. 
 
Det er vigtigt vi har en projektplanlægning med bestemte 
fokuspunkter så vi arbejder proaktivt i stedet for kun reaktivt 
 
KB medlem Martin E. Vittrup har meldelt at han trækker sig for 
sin deltagelse i brugerrådet af familiemæssige årsager. Nyt 
medlem fra KB udpeges snarest muligt. 
 
Hallerne har sagt farvel til to administrative medarbejdere. 
Stillingsannoncer er ude og aktive til den 15. marts. 
Forventningen er at vi har nye ansatte på plads pr. den 1. maj 
 
Den officielle indvielsen af Dragør Outdoor Fitness har fundet 
sted med besøg af vores borgmester som klippede den røde 
snor.  
Et projekt finansieret via fondsmidler fra Sallinge Fondene. 
 



- KB 
 

Ingen bemærkninger 

6. Brugerrådets mødekadence? 
 

SJ forsøger at planlægge for hele året, ca. fire møder. 
Fokuspunkter er bl.a. budgethøringsperioden, sikkert i oktober 
måned, fordelingsprocessen i april hvor brugerrådet er 
orienteringsberettiget. 
SJ fremsender forslag til datoer snarest. 
 

7. Brugerrådets projektplan. 
- Revidering 

styrelsesvedtægter. 
 
 

- ”Dragør 
idrætssammenslutning”? 

 
 

- Mulighedernes hus 
 
 
 
 
 
 

- Parkeringsarealet. 
 

- Cafeen/forpagtningen. 
 
 

- Skolerne. 
 
 

- Øvrige bemærkninger 
 

 

 
Dette er en bunden opgave udstukket af forvaltningen. 
Opgaven er påbegyndt i det gamle brugerråd men pt. forventes 
det, at processen starter med det nye brugerråd.  
 
Rådet overvejer om de skal forsøge at genopfinde D.I.S. Dragør 
Idrætssammenslutning. Dette for at forbedre kommunikation 
og give mulighed for aktiviteter på tværs af idrætsgrene. 
 
SJ orienterede kort rådet om ideen. Rådet finder ideen 
interessant bl.a. ift. følgende fokuspunkter,  

 Udvidelse på facilitetsdelen 

 Tværgående samarbejde klubberne imellem 

 Fokus på tilbud til bl.a. ungedommen i kommunen. 

 Genetableringen af D.I.S. 
  
Sættes på projektplanen. 
 
Rådet ønsker konstruktiv dialog med forpagter for at se på 
muligheden for udvidelse af åbningstider etc. 
 
Med et kommen niende spor på St. Magleby skole er der et 
pladsproblem som skal løses. 
 
Søren:  
Pilotprojekter kan være en vej rådet skal gå ift. kommende 
udvikling af området.  
Finansiering via fondsmidler. 
Fokus på bl.a. unge tilbud i tværgående samarbejder. 
Til trods for en årerække med renoveringsprojekter er der 
fortsat faciliteter/områder som kræver renovering. P & T 
informeres. 
SJ: Der er en direkte invitation fra borgmesteren til 
foreningslivet i Dragør, som ønskes forbedret. 
Et tidligere projekter som kunne forsøges genoplivet er Natbold 
projektet som i sin tid blev etableret i sammenarbejde med 
Fryshuset fra Sverige. Skal nu drives via fondsmidler. 
 
Claes: vigtigt med et fokus på helhedstænkning og ikke blot 
med et fokus på og i eget bagland. 



Den ikke organiserede borger/bruge, her bl.a. ungdommen skal 
have et fokus. 
 
Mette:  fonde kan og skal benyttes til at finansiere meget af 
ovenstående. 
 

8. Faste punkter til dagsorden? Følgende vil pt. være fast at finde på dagsordenen. 
 

 Forpagtning 

 Økonomi 

 Projektplan 

 Skoler & institutioner 
 

9. Evt.  SJ vedlagte kontaktliste bedes opdateret 
Pt. pågår et stor arbejde med opdatering af vores 
foreningsoplysninger og deres kontakter. 
 
Næste møde den ? 

 


